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INTERPELACJA

W Ligacie Dolnej ma powstać wytwórnia mas bitumicznych. Grupa mieszkańców wioski jest
przeciwni tej inwestycji. Masy bitumiczne są powszechnie stosowane w budownictwie drogowym,
jednak ich produkcja więżę się z emisję szkodliwych substancji. Te toksyczne związki chemiczne
mogą prowadzić do wielu problemów zdrowotnych, w tym chorób układu oddechowego,
nowotworów oraz zaburzeń neurologicznych. Mieszkańcy obawiają się, że powstanie wytwórni
w tak bliskim sąsiedztwie domów, zagraża ich zdrowiu i jakości życia.

W dniu 25 października odbyto się spotkanie w Ligocie Dolnej, w którym uczestniczyło 168 osób.
148 mieszkańców podjęło uchwałę, w której zawnioskowali do Burmistrza Miasta Kluczborka
o przeprowadzenia obowięzkowych konsultacji społecznych dotyczęcych potencjalnego
oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko inwestycji, o której mowa w obwieszczeniu
Burmistrza Miasta Kluczborka z dnia 07.10.2024 wraz z udziałem przedstawicieli:

- Inwestora wymienionego w Obwieszczeniu z dn. 07.10.2024
- Urzędu Miejskiego w Kluczborku
- Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Opolu
- Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Kluczborku
- Zarządu Zlewni Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie" w Opolu
- Mieszkańców Sołectwa Ligota Dolna

Do dnia 26.11.2024 mieszkańcy i Sołtys Sołectwa Ligota Dolna nie otrzymali odpowiedzi na
powyższywniosekwynikajęcy z podjętej uchwały.

Wzwięzku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi:

1. Czy Mieszkańcy sołectwa nie powinni otrzymać odpowiedzi w terminie dwóch tygodni, a
przynajmniej miesięca?

2. Na jakim etapie rozpatrywania przez Burmistrza Kluczborka jest wniosek z ww. uchwały
oraz kiedy mieszkańcy otrzymają odpowiedź?

3. Czy odbędę się konsultacje społeczne z mieszkańcami w sprawie ww. inwestycji
w sołectwie Ligota Dolna?

4. Na jakim etapie procedowania jest złożona petycja z dnia 07.11.2024 r. "Protest
mieszkańców Gminy Kluczbork w sprawie budowy wytwórni mas bitumicznych" i kiedy
mieszkańcy otrzymają odpowiedź?

Z poważaniem,
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